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D66 1 Aanbiedingsbrief 6 Verloop stand begroting: de bedragen onder het kopje 'mei circulaire 2022' komen niet 

overeen met de bedragen uit de memo van 13-6-2022. Hoe komen de hier genoemde 

bedragen tot stand en waarom wijken deze af van de bedragen uit de memo m.b.t. de 

meicirculaire?

De algemene uitkering is de belangrijkste inkomstenpost van de gemeente. Minimaal 3x per jaar 

verschijnt er een circulaire (mei-september en december) van het rijk. De circulaires zijn een 

vertaling van de middelen die we van het rijk ontvangen. Onder het kopje gemeentefonds, mei 

circulaire (pg 12) wordt het bedrag vermeld wat ten gunste komt van de algemene middelen. Voor 

2023 sluit dit aan met de memo van 13-6-2022. Vanaf 2024 wijkt dit bedrag af. De omschrijving van 

deze post is niet alleen de mutatie van de mei circulaire maar betreft ook de mutatie in het 

herverdeeleffect (2026) en vrijval stelpost. In de begroting 2022 is een stelpost opgenomen 

vanwege onduidelijkheid over de korting in de jeugdzorg. Deze stelpost ( € 300.000) is vrijgevallen 

met ingang van 2024.

D66 2 Van Voorjaarsnota 

naar begroting

 Wat wij missen (t.o.v. voorgaande jaren) de financiële duiding van de 

(meer)jarenbegroting zoals deze was opgenomen onder het hoofdstuk van 'van 

voorjaarsnota naar begroting' (ter illustratie zie p. 18 begroting 2022; dus niet zijnde de 

risico's benoemd onder de paragraaf weerstandsvermogen). Waarom is deze niet 

opgenomen? 

In de aanbiedingsbrief leest u de duiding van de meerjarenbegroting. Bij de totstandkoming van de 

begroting hebben wij de wens van de audit commissie meegenomen om de omvang (in tekst) van 

de begroting te beperken. In dit kader zijn er inderdaad wijzigingen doorgevoerd. Wij stellen voor in 

de audit commissie te bespreken waar de opzet tot beperking van omvang geslaagd en is en waar 

nog verbeterpunten liggen.

D66 3 Kerngegevens 19 Bij de kerngegevens is onder fysieke structuur het kengetal ' aantal woonruimten' 

toegevoegd. Wat is de betekenis in dit verband van het woord woonruimte en kloppen 

deze cijfers? 

De aantallen die genoemd zijn, zijn de aantallen die gebruikt worden bij de berekening van de 

algemene uitkering en afkomstig  zijn van het CBS. Onder woonruimte vallen gebouwen met een 

logiesfunctie, kamers in een zorginstelling, studenten kamers en gebouwen met een woonfunctie.

D66 4 Veiligheid 21 Per kern zal er een evacuatieplan opgesteld worden per kern. Is er op dit moment al iets 

wat hier op lijkt?

Het is goed om te vermelden dat het gaat om een evacuatieplan per kern specifiek voor het 

incidenttype hoogwater. Een dergelijk evacuatieplan lag er nog niet. De werkwijze tot op heden is 

namelijk dat er regionaal een evacuatieplan wordt opgesteld door een aantal opgeleide 

functionarissen op het moment dat er een incident plaatsvindt (dit geldt dus voor alle 

incidenttypen). Uit de evaluatie van de hoogwatercrisis van vorig jaar (2021) blijkt echter dat de 

coördinatie bij een evacuatie specifiek bij hoogwater beter bij de gemeenten zelf kan worden 

belegd. Het opstellen van een evacuatieplan per kern waarin belangrijke zaken (vluchtroutes etc.) 

vooraf in kaart zijn gebracht is helpend om dit proces  snel en soepel te laten verlopen.

D66 5 Veiligheid 22 Mbt de beleidsindicatoren: Wat is de verhouding van de aanrijdtijd tot de kwaliteit van 

de zorg? Oftewel zijn er gevallen bekend waarbij de aanrijtijd korter zou moeten zijn om 

de zorg drastisch te verbeteren.

Deze gegevens zijn niet bekend. Wellicht dat de Ambulancezorg deze vraag zelf kan beantwoorden 

tijdens de raadsinformatiebijeenkomst op 14 november aanstaande.

D66 6 Veiligheid 22 Welke kosten zijn er verbonden aan het opstellen van een nieuw integraal 

veiligheidsbeleid en deelname aan de veiligheidsmonitor en zijn deze reeds verwerkt 

onder de lasten van taakveld 1.2 in 2023? 

Het opstellen van een nieuw integraal veiligheidsbeleid vraagt alleen ambtelijke uren. Voor de 

deelname aan de Veiligheidsmonitor is een eenmalig bedrag in de begroting  gereserveerd van 

€11.000. 

D66 7 Veiligheid 22 Zijn de genoemde politiemeldingen van jeugdoverlast en/of verwarde/overspannen 

personen unieke meldingen? Indien nee, is inzichtelijk hoeveel unieke meldingen het 

hier betreft? 

De genoemde beleidsindicatoren zijn afkomstig van waarstaatjegemeente.nl, hier wordt niet 

inzichtelijk gemaakt of het unieke gevallen betreft. 

D66 8 Veiligheid 23 Financiën: Aangegeven wordt dat er hogere lasten zijn op het taakveld Openbare Orde 

en veiligheid betreft de middelen voor extra capaciteit Boa's, gekregen vanuit de 

meicirculaire. Kan concreet aangegeven worden wat er met deze middelen gedaan gaat 

worden? Met andere woorden: wat zien we hiervan terug op straat?

Aan de beschikbaar gestelde middelen zijn geen concrete voorwaarden verbonden buiten die van 

extra ondersteuning voor de uitvoering van Boa-taken. Op dit moment wordt er gekeken in welke 

vorm die ondersteuning het meest toevoegt aan de huidige capaciteit. Verwachting is dat voor het 

einde van dit jaar daar duidelijkheid over komt.

D66 9 Openbare ruimte 24 In 'de belangrijkste bijstellingen per programma' lezen we dat er onderzoek wordt 

gedaan naar verschillende verkeerskundige knelpunten, geluidsoverlast en 

mogelijkheden van openbaar vervoer (30.000 euro). Kan specifiek worden aangegeven 

wat hierin wordt meegenomen? Is bij het onderwerp openbaar vervoer ook aandacht 

voor grensoverschrijdende samenwerking (o.a. Euregio RijnWaal) en de 

subsidiemogelijkheden daaromtrent?

Dit gaat over de punten uit het coalitieakkoord. De aanleiding en de richting van de te onderzoeken 

onderwerpen staan daarin aangegeven. Hoe wij dit exact invullen wordt later nader bepaald. Met 

betrekking tot het openbaar vervoer is de provincie concessieverlener. Grensoverschrijdende 

buslijnen nemen wij mee in onze overleggen met de provincie. Subsidiemogelijkheden worden bij 

alle onderzoeken verkend.
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D66 10 Openbare ruimte 24 Straatverlichting: In 2023 worden circa 600 armaturen vervangen. Is de gehele post van 

300.000 op p. 133 hiervoor bestemd? Hoeveel armaturen moeten er in totaal vervangen 

worden en wanneer is de verwachting dat alle straatverlichting op basis van LED is? 

Wordt bij de vervanging van armaturen (zeker in het buitengebied en nabij 

natuurgebieden) ook rekening gehouden met lichtvervuiling? Dus zijn het 'slimme' 

armaturen die dimmen/uitgaan wanneer er geen verkeer is?

uw raad heeft in 2018 de keus gemaakt de vervanging in fases uit te voeren. Zie beleidsplan 

openbare verlichting blz.2. keuze voor scenario 3: Met de uitvoering van dit scenario wordt de 

doelstelling van het Energieakkoord in 2020 bereikt en in 2030 zelfs overschreden. Doordat de 

vervanging gefaseerd wordt uitgevoerd, wordt een duurzame installatie gerealiseerd door rekening 

te houden met het rendement van de technische ontwikkelingen. Met de keuze voor dit scenario 

werkt de gemeente, zowel op korte als op lange termijn, toe naar een veilige, duurzame en 

kwalitatieve OVL-installatie tegen economisch en maatschappelijk verantwoorden kosten. De 

volledige onderbouwing is terug te vinden in dit beleidsplan. Er wordt in de uitvoering rekening 

gehouden met de genomende punten ( 'slimme' armaturen die dimmen/uitgaan) 

D66 11 Openbare ruimte 26 We planten wederom ong. 2500 bomen. Is er een samenhang met het aantal bomen 

wat jaarlijks gekapt wordt? Hoeveel bomen zijn de laatste jaren gepakt en hoeveel 

worden naar verwachting in 2023 gekapt? 

In februari 2020 is het plan van aanpak 'Meer bomen in Gennep' vastgesteld. De ambitie is om in 8 

jaar tijd (van 2020 t/m 2027) 20.000 extra bomen te planten. Dat zijn er gemiddeld 2.500 per jaar, 

op grond van gemeente, terreinbeheerders, bedrijven en particulieren. Bomen die geplant worden 

als compensatie voor een gekapte boom, worden niet meegeteld. 

Er is geen direct verband tussen de plant-ambitie (20.000 bomenplan) en het aantal bomen dat 

gekapt wordt. Slechts een deel van de bomen (aangewezen waardevolle bomen en bomen die 

onderdeel uitmaken van aangewezen laanstructuren) is namelijk beschermd middels de 

Kapverordening. In het groenbeleidsplan 2021-2031 is vastgelegd dat de gemeente ook ‘niet-

beschermde bomen’ op gemeentegrond zo lang mogelijk in stand houdt.  Aantal bomen waarvoor 

een kapvergunning is verleend (dus alleen beschermde bomen):

2019: 14 | 2020: 23 | 2021: 14 | 2022: 3 (tot nu toe).

D66 12 Openbare ruimte 27 Financiën - taakveld 2.1: De lasten stijgen vanaf 2023 jaarlijks door de kapitaallasten van 

de verbindingsweg. Hoeveel van deze jaarlijkse stijging is afkomstig van de 

kapitaallasten?

De lasten stijging in 2023 op taakveld 2.1 bedraagt € 108.000 en is volledig afkomstig van de 

kapitaallasten. 

In 2024 bedraagt de lasten stijging t.o.v. 2022 € 148.000. De kapitaallasten stijgen met € 204.000. In 

2023 is een incidenteel budget opgenomen van € 60.000 voor verkeersonderzoeken uit het 

collegeprogramma. In 2024 dus niet meer, waardoor de totale stijging beduidend lager is dan alleen 

de stijging van de kapitaallasten.

D66 13 Openbare ruimte 27 Toelichting financiële ontwikkelingen: Vanuit de begroting van 2021 zijn er reeds 

incidenteel middelen beschikbaar gesteld voor gehandicaptenparkeerplaatsen en 

onderzoek naar parkeerdruk en fietsvoorzieningen centrum. Wat is hiervan de status?

Er is een onderzoek uitgevoerd naar hoe openbare invalideparkeerplaatsen verbeterd kunnen 

worden. De uitvoering hiervan nemen wij mee binnen de uitvoering van reguliere 

onderhoudswerkzaamheden. Het onderzoek naar de parkeerdruk is uitgevoerd en wordt betrokken 

bij de evaluatie van het parkeerbeleid.

D66 14 Openbare ruimte 27 financiën: Het budget van de Maasheggen (140.000) is van 2021 overgeheveld naar 

2022. Kunnen we ergens uit opmaken of dit gebruikt is en zo ja waaraan?

Het Maasheggenproject is een 4-jarig project (december 2021 – december 2025) gefinancierd vanuit 

de Regionale Investeringsagenda. Het gaat hier om voorschotten. Het budget is gelabeld voor 

aanleg Maasheggen. Budget dat in een jaar niet wordt uitgegeven moet worden overgeheveld naar 

het volgende jaar. Vanuit het project (samen met de gemeenten Bergen en Mook & Middelaar) zal 

tzt worden bericht over de voortgang. 

D66 15 Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

28 Ook in 2023 is de centrummanager actief. Krijgt de centrummanager een specifieke 

doelstelling mee voor 2023?

De specifieke doelstelling voor de Centrummanager is het terugdringen van leegstand van panden 

in het centrum en het verder begeleiden en  professionaliseren van BIZ Centrum Gennep. 

D66 16 Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

29 Hoeveel fte wordt ingezet op een bedrijvencontactfunctionaris voor de agrarische 

sector? Waarom is er voor gekozen om hiervoor lokaal specialistische kennis in huis te 

halen terwijl er ook ambtelijke capaciteit op provinciaal niveau beschikbaar is en de 

LLTB (voor leden als niet leden) een zorgloket heeft opengesteld?  

Er wordt op basis van onze recente ervaringen ingezet op 12 uur (0,33 FTE). De inzet is - net als bij 

ons Bedrijvenloket - gericht op het persoonlijk begeleiden van specifieke  vraagstukken waar onze 

agrarische ondernemers zich momenteel voor gesteld zien. Dat kan bij voorbeeld gaan om 

bedrijfsbeëindiging, stikstofproblematieken, ons VAB beleid, landelijk en lokaal 

duurzaamheidsbeleid. We willen die kennis en ondersteuning voorlopig voor een periode van twee 

jaar direct beschikbaar hebben.
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D66 17 Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

30 Structureel gaat er 250.000 euro uitgegeven worden aan de versterking van de vrije 

tijdseconomie terwijl de actualisatie van het programma vrijetijdseconomie en het 

routeboek nog moet gebeuren. Hoe gaat dit bedrag in 2023 besteed worden? Valt vanaf 

2023 'Gennep als wielergemeente' hier ook volledig onder? Indien ja, welk bedrag 

wordt er structureel vrij gemaakt voor de versterking van Gennep als wielergemeente? 

Is er concreet inzicht in wat 'Gennep als wielergemeneente' ons oplevert of wat de extra 

investeringen in de reputatie als wielergemeente ons zal gaan opleveren?

De actualisatie van het Routeboek vindt momenteel plaats en zullen we begin 2023 aan de raad 

voorleggen. Invulling van Gennep Wielergemeente zal hier ook onder vallen. Welk bedrag daar 

specifiek voor vrijgemaakt moet worden is nog niet bekend. We zijn momenteel namelijk bezig met 

invulling geven aan 'Gennep als Wielergemeente'. De basis daarvan is ook duidelijk maken wat het 

ons als Gennep moet gaan opleveren. 

D66 18 Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

30 Welke deelprojecten van het GenneperHuys beleefbaar maken (oftewel 'pijlers' vanuit 

de presentatie 7-3-'22) zullen in 2023 handen en voeten krijgen en wat houdt dit 

concreet in? 

Van de 6 pijlers uit de presentatie zal in 2023 in ieder geval de museale beleving (pijler POP-up 

tentoonstelling) handen en voeten krijgen. Hiervoor werken we momenteel samen met het 

Limburgs Museum. Hoe de concrete invulling van de pop-up er uit gaat zien wordt met een content 

en design-bureau in 2023 uitgewerkt.  

Tevens zal de aanbesteding van de kunstopdracht worden uitgezet in 2023, waarmee ook de pijler 

"kunst viaduct N271" kan worden gerealiseerd.  

D66 19 Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

30 Niet specifiek in deze paragraaf benoemd maar in de belangrijkste bijstellingen is de 

deelname aan het landelijke project "gezonde buurten". Welke buurt(en) komen 

hiervoor in aanmerking? 

Helaas is Gennep niet geselecteerd voor het landelijk project Gezonde Buurten.

D66 20 Onderwijs en 

kinderopvang

33 Welke onderwijspartners worden specifiek bedoelt bij de verkenning voor integrale 

onderwijshuisvesting in Gennep-Zuid. Onderkennen deze onderwijspartners de 

behoefte aan een integrale onderwijshuisvesting en voor wanneer staat deze 

verkenning gepland? 

Specifiek worden bedoeld Stichting Lijn 83 (De Ratel), Onderwijsgroep Punt Speciaal (Mikado), Ons 

Middelbaar Onderwijs (Elzendaalcollege). Deze onderwijspartners onderkennen de behoefte aan 

integrale onderwijshuisvesting. Deze verkenning start eerste helft 2023.

D66 21 Onderwijs en 

kinderopvang

34 Beleidsindicatoren: Betreft het hier alle kinderen/jongeren die leerplichtig zijn en 

ingeschreven staan in de gemeente Gennep en gemeld zijn bij leerplicht? Kan een 

verhoudingsgetal aangegeven worden van dit getal t.ov. de doelgroep? Betreft het 

kinderen/jongeren waarbij gemeld is bij leerplicht? 

Ja, gemeente Gennep kent 2.234 inwoners die leer/kwalificatieplichtig zijn. Dit is 13 % van het 

totaal aantal inwoners. Het merendeel van de leer/kwalificatieplichtigen komt nooit met leerplicht 

in aanraking. Op basis van de huidige cijfers, waarbij het cijfer Vroegtijdig schoolverlaters zonder 

startkwalificatie gelijk wordt gesteld op 2021, zijnde 20, komen er 59 jongeren in aanraking met 

leerplicht. Dit is 2,6 % van de leer/kwalificatieplichtige inwoners. Dit zijn allemaal jongeren die 

door onderwijsinstellingen zijn gemeld, of waarbij uit onze eigen administratie (van toepassing op 

absoluut verzuim; dit betekent dat een leerling niet is ingeschreven in een school) is gebleken dat 

er een overtreding van de leerplicht heeft plaatsgevonden.

D66 22 Onderwijs en 

kinderopvang

34 Zowel in de ambitie als in alle taakvelden wordt er gesproken over ' goede opvang- en 

onderwijsvoorzieningen'. Tijdens de informatiebijeenkomst begrepen wij dat het woord 

voorzieningen betrekking heeft op de huisvesting. Welke normen worden hier 

gehanteerd in relatie tot het woord goed en in welke verhouding staat dit tot een 

dalend budget op onderwijshuisvesting?

Het woord voorzieningen heeft betrekking op onderwijs en kinderopvang. 

Kinderopvangvoorzieningen dienen jaarlijks geïnspecteerd te worden. Mochten hier 

tekortkomingen geconstateerd worden dan treedt de gemeente handhavend op. Bij onderwijs is de 

gemeente verantwoordelijk voor de huisvesting. De normen zoals aangegeven in de verordening 

worden gehanteerd. De normvergoeding in de verordening is niet in overeenstemming met de 

werkelijke kosten voor renovatie en nieuwbouw.

D66 23 Cultuur en Sport 36 Aan het sportbeleid wordt op dit moment gewerkt en zoals wij begrijpen is het de 

bedoeling dat dit nog in 2022 gereed is. Wij vinden dan ook de doelstelling om tot een 

toekomstbestendig beleid te komen (zo ook taakveld 5.2), terwijl dit waarschijnlijk al 

gereed is voordat het begrotingsjaar begint, een te summiere doelstelling in relatie tot 

het budget wat hier voor staat. Kan specifieker aangegeven worden wat de 

doelstellingen voor taakveld 51. en 5.2 voor 2023 zijn? 

De planning van vaststelling van het nieuwe sportbeleid staat inmiddels voor eind januari 2023. 

Vanuit taakveld 5.1 ligt in 2023 naast alle reguliere taken de focus op het versterken van 

verenigingsondersteuning, met name op het gebied van verenigingsbesturen. Vanuit taakveld 5.2 

ligt de focus op het zwembadonderzoek, de verduurzaming van buitensportaccommodaties 

(versneld voortschrijdend inzicht) en het verder oppakken van de accommodatierichtingen die uit 

de Sportvisie volgen.
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D66 24 Cultuur en Sport 37 In de ambitie wordt aangegeven dat in de nieuwe sportnota het gevraagde vergezicht 

op het accommodatiebeleid komt. In taakveld 5.2 wordt genoemd dat er een start 

gemaakt wordt voor het een lange termijn visie voor sportaccommodaties. In de 

belangrijkste bijstellingen wordt genoemd dat er 50.000 euro wordt vrijgemaakt voor 

onderzoek rondom scenario's voor het zwembad Pica Mare. Dit is op meerdere plekken 

tegenstrijdig. Graag een verduidelijking op wat nu het plan is rondom het 

accommodatiebeleid v.w.b. sport en bewegen. Graag ook een verduidelijking of de 

genoemde 50.000 euro alleen voor onderzoek naar het zwembad is of het gehele 

bestaande complex inclusief de vernieuwing van de entree zoals eerder besproken.

De Sportvisie gaat richtingen leveren voor een sportaccommodatievisie, maar staat hier niet gelijk 

aan. De Sportaccommodatievisie zal een verbijzondering/concretisering vanuit de Sportvisie 

worden. De planning hiervan moet nog bepaald worden, maar zal waarschijnlijk eind 2023/begin 

2024 opgestart worden. Een toekomstonderzoek naar het zwembad wordt eerder opgestart, naar 

verwachting voorjaar 2023. De resultaten van dit onderzoek zijn logischerwijs van invloed op de 

daarna op te stellen bredere sportaccommodatievisie. De begrote € 50.000 zijn sec voor het 

zwembadonderzoek, al zal daar onvermijdelijk ook iets gezegd worden over het gebouw waarin het 

zwembad huist. Het geld is niet bedoeld voor nader onderzoek naar de eerder geagendeerde 

vernieuwing van de entree. Het vraagstuk van een grote ingreep aan een centrale entree komt pas 

weer in beeld zodra helder is wat de toekomst van het zwembad en daarmee mogelijk ook het 

gehele gebouw is.

D66 25 Cultuur en Sport 38 Zijn de kwalitatieve criteria die in 2017 zijn vastgesteld besproken met de nieuwe 

stichting? Monitoren zowel Gemeente Gennep als Bergen o.b.v. dezelfde criteria? Voor 

wanneer staat de evaluatie in 2023 gepland?

De aanwijzing is 26-08-2022 afgegeven door het commissariaat voor de media. We zijn op zoek 

naar een geschikte datum en tijd voor overleg. In dit overleg zullen de citeria 2017 aan de orde 

komen. Zij binden de lokale omroep Bergen niet, omdat zij bovenwettelijk zijn.

D66 26 Sociaal Domein 42 Wat wordt bedoeld met de term toekomstbestendige werkvoorziening? Wordt er 

binnen dit taakveld ook gekeken naar het stimuleren van arbeid door beloning 

waardoor mensen met een bijstandsuitkering ook meer gestimuleerd kunnen worden 

om te participeren?

Stichting INTOS biedt een beschutte werkomgeving voor een deel van onze meest kwetsbare 

inwoners. INTOS krijgt vanwege de afname van het aantal WSW medewerkers deze raadsperiode 

te maken met een grote verandering. De gemeente Gennep krijgt binnenkort de volledige 

zeggenschap over het bedrijf en wil ook in de toekomst beschut werk kunnen blijven bieden. We 

gaan vanaf 2023 onderzoeken hoe we dit het beste vorm kunnen geven. 

Er wordt hierin ook gekeken naar het stimuleren van arbeid door beloning waardoor 

bijstandsgerechtigden meer gestimuleerd worden om te participeren. Dit is een onderdeel van het 

nieuwe armoede- en minimabeleid dat in december aan uw raad wordt voorgelegd.  

D66 27 Sociaal Domein 6.81a 45 Onder ' Wat gaan we ervoor doen' wordt aangegeven dat de bestaande voorzieningen 

versterkt worden. Wat wordt hier bedoeld met 'versterken'? Graag een toelichting. 

We gaan bestaande voorzieningen versterken. Zodat mensen met een complexe problematiek 

kunnen deelnemen in hun eigen omgeving vanuit de multifunctionele voorzieningen. Bijvoorbeeld: 

Met alle veranderingen zal de gemeente ook invulling moeten geven aan activiteiten voor andere 

doelgroepen. Denk b.v. aan mensen met een GGZ-problematiek waar we in Gennep woonruimte 

voor gaan organiseren, maar die vervolgens ook activiteiten willen hebben.

D66 28 Duurzaamheid 51 De huidige GRP loopt t/m 2024. Waarom wordt deze vervroegd al herzien/vernieuwd? In 2023 starten we met de voorbereidingen voor een nieuw GRP 2025.

D66 29 Duurzaamheid 51 We willen afval reduceren. Wat is hierbij het streven? Hoeveel afval willen we 

reduceren?

Dit wordt meegenomen in het onderzoek naar afvalverzameling waarvan de uitkomsten in het 4e 

kwartaal 2023 worden verwacht.

D66 30 Duurzaamheid 54 Financiën: In de toelichting lezen we dat er in 2023 meer salariskosten zijn 

doorberekend aan taakveld 7.4 omdat op met name duurzaamheid meer inzet nodig is 

om rijkstuitgaven om te zetten in uitvoerbaar beleid. Welk beleid wordt hier bedoeld en 

hoeveel meer salariskosten (of fte) is hiervoor toegevoegd?

Vanaf 2023 is formatieuitbreiding opgenomen voor 16 uur vakspecialist duurzaamheid bodem (€ 

37.000) en 36 uur beleidsmedewerker duurzaamheid (€ 91.000).

Vanuit het rijk hebben we een aantal specifieke uitkeringen gekregen (uitvoering klimaatakkoord, 

reductie energiegebruik, warmtetransitie en aanpak energiearmoede). Om deze en ook 

toekomstige uitkeringen op een juiste manier te kunnen besteden is het van belang om hiervoor 

beleidsregels op te stellen en de uitvoering te realiseren. 
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D66 31 Ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

55 Welke acties zijn er ondernomen en welke acties worden nog ondernomen om in het 

licht van de Lob van Gennep de schadeloosstelling van onze regio, bij een waterramp, 

onder de aandacht te brengen?  

Bij Kamerbrief van juni 2020 heeft de Minister van I&W aangegeven dat in de Limburgse Maasvallei 

de status van rivierbed vervalt zodra deze worden beschermd door dijken die voldoen aan de 

normhoogte voor hoogwaterveiligheid. Alsdan komen ook bouwwerken die zijn gerealiseerd na 19 

april 1996 in aanmerking voor een tegenmoekoming in schade volgens de Wet tegenmoetkoming 

schade bij rampen. Dit geldt zowel voor het binnendijksgelegen gebied van dijkring 55 (Gennep - 

Heijen) als dijkring 54 (Lob van Gennep). Hier is in de landelijke en lokale pers aandacht aan 

besteed.

Ten aanzien van dijkring 55 geldt dat het Waterschap Limburg onlangs heeft besloten deze in 2029 

voor te bereiden (adaptief). Een RIB daarover volgt in november 2022.

Realisatie van de versterking van dijkring 54 zal naar verwachting in 2026 zijn gerealiseerd. 

Momenteel zijn wij met het Rijk in gesprek over de juridische neerslag van de Begrensde 

Gebiedsontwikkelruimte in de Lob van Gennep. Nadat hier duidelijkheid over is, zullen wij met de 

omgeving communiceren.

D66 32 Ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

55 Aangaande de verplaatsing van de sportvelden: In hoeverre wordt hier ook direct 

gekeken naar en overlegd met de overige accommodaties/verenigingen in Ottersum die 

hier in de buurt zitten? Worden zij meegenomen in dit proces? 

De beschikbare middelen vanuit het Lob van Gennep mogen alleen ingezet worden voor de 

verplaatsing van Achates. Wel hebben alle betrokkenen de intentie om de nieuwe accommodatie 

dusdanig vorm te geven, dat er een situatie ontstaat waarvan de omliggende verenigingen na 

vestiging van Achates of in de jaren erna zo goed mogelijk mee kunnen profiteren. In het op te 

starten participatieproces worden deze sportaanbieders betrokken.

D66 33 Ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

57 Wordt onder het derde bullet bedoeld dat onderzocht wordt of het bedrijventerrein 

omgezet gaat worden in een woonlocatie? 

In het algemeen kan gezegd worden dat onderzocht wordt of woningbouw op het terrein mogelijk 

is. Op dit moment is de daadwerkelijke invulling nog niet bekend. 

D66 34 Bestuur en organisatie 63 Beleidsindicatoren: Wat wordt bedoeld met de term apparaatskosten en wat is hier 

allemaal in inbegrepen? We zien dat de externe inhuur jaar op jaar zeer laag begroot 

wordt en zo'n 10% scheelt met de realiteit. Graag een toelichting hierop. Graag ook een 

toelichting op de verhouding tussen formatie, bezetting, openstaande vacatures en 

externe inhuur.

Met apparaatskosten wordt bedoeld alle kosten die te maken hebben met de overhead zoals 

personeelskosten, kosten gemeentehuis, automatisering, communicatie en bureaukosten 

algemeen.  Het percentage wat genoemd is bij 2021 zijn de werkelijke kosten van inhuur over 2021 

gedeeld door de totale loonsom 2021. Het percentage wat bij de begroting staat is het flexibel 

budget wat geraamd is in de begroting gedeeld door de begrote loonsom. Dit budget is aanzienlijk 

lager. Door de (tijdelijke) formatie uitbreiding stijgt de formatie in fte maar de bezetting neemt af 

omdat voor de formatie uitbreidingen nog geen medewerkers zijn geworven en dus geen bezetting.

D66 35 Bestuur en organisatie 64 Toelichting op de financiële ontwikkelingen: Op diverse plekken in de begroting wordt 

gesproken over een structurele, incidentele en externe personele uitbreiding van 

ambtenaren voor diverse onderwerpen. Zouden wij een totaaloverzicht kunnen krijgen 

van de gewenste structurele en tijdelijke capaciteitsuitbreiding per 

onderwerp/programma? Het is lastig om een helder plaatje te krijgen bij de 

investeringsbedragen genoemd bij de 'belangrijkste bijstellingen' op pagina 15. 

Daarnaast ook graag inzicht in het totaal van (in)directe investeringen die te maken 

hebben met ontwikkeling en aantrekkelijk werkgeverschap. 

Formatie uitbreiding tlv programma bouwen:  36 uur junior projectleider (2023-2025), 18 uur jurist 

grondzaken (2023-2024), 18 uur beleidsondersteuner (2023-2024), 32 uur planjurist ruimtelijke 

ordening (2023-2025), 20 uur senior communicatie adviseur projecten (2023-2025), 18 uur senior 

projectleider (2023-2025), 32 uur vergunningverlener WABO (2023-2024) en 8 uur bedrijvencontact 

functionaris agrarisch (2023-2024).

Formatie uitbreiding opgenomen in de personeelsbegroting: 16 uur vakspecialist duurzaamheid 

bodem, 36 uur beleidsmedewerker duurzaamheid, 8 uur beleidsmedewerker groen, natuur en 

landschap, 32 uur datamanagement, 16 uur privacy officer/FG, 16 uur applicatiebeheerder, 24 uur 

algemene ondersteuning Bedrijfsvoering, 8 uur bestuurssecretariaat, 16 uur ondersteuning 

systeembeheerder, 16 uur gebiedscoordinator Heijen  en 72 uur vakspecialist werk en inkomen. al 

deze functies zijn structureel opgenomen. Daarnaast zijn nog opgenomen 32 uur 

contractmanagement (2023-2024) en 36 uur all roundmedewerker KCC (alleen 2023).

Er wordt nog gewerkt aan de visie aantrekkelijk werkgeverschap. Voor de uitwerking hiervoor zijn 

middelen gereserveerd voor onder andere opleiding en ontwikkeling van medewerkers.

D66 36 Gemeentefinanciën 67 Beleid: Inflatiepercentage 4,3 procent. Als de inflatiepercentages veel hoger wordt hoe 

gaan we hier dan als gemeente mee om? 

De inflatie zorgt dat onze budgetten ernstig onder druk staan. Dit is beschreven in de 

risicoparagraaf. Bij de trimesterrapportages zullen we uw raad informeren over eventuele 

knelpunten in de budgettering. Zodat uw raad vanuit de kaderstellende rol tijdig betrokken wordt. 
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CDA 1 14 Bij grondexploitaties staat in de laatste regel voor 2023 een voordeel van 11.000 euro. 

In de tabel op pagina 12 staat bij nummer 8, grondexploitaties een bedrag van 22.000 

euro. Klopt dit of tikfoutje?

Het voordeel in 2023 is € 22.000 zoals in de tabel op pagina 12 weergegeven. In de toelichting op 

pagina 14 is inderdaad een tikfout gemaakt.

CDA 2 24 Hoe staat het met de aankoop van de benodigde gronden voor de aanleg van de 

verbindingsweg? Hoeveel procent is inmiddels in eigendom?

Ruim 90% van de gronden voor de aanleg van de weg en de realisatie van de landschappelijke 

inpassing is in eigendom van de gemeente Gennep. Met 2 van de 11 eigenaren lopen nog 

onderhandelingen. 

CDA 3 24 Voor de plaatsing van borden in het centrum zijn uniforme standaarden/frames 

voorzien. Om deze te mogen plaatsen is blijkbaar een wijziging van de APV noodzakelijk. 

Wanneer is de wijziging doorgevoerd opdat deze uniforme borden geplaatst 

kunnen/mogen worden?

Het besluit wordt genomen in samenhang met de toegezegde evaluatie over de posterboxen en led-

schermen die binnenkort van start gaat.

CDA 4 24 in 2023 worden 600 verlichtingsmasten voorzien van LED-verlichting.  Hoeveel stuks of 

hoeveel procent van de totale aantal masten in de gemeente is vervangen door Led 

verlichting na de vervanging van de 600 armaturen in 2023 ?

25% is op dit moment led. In 2023 komt daar nog circa 25 % (800 armaturen) bij. Tussen 2024 en 

2030 volgen nog twee vervanging rondes. Zie ook antwoord regel 13. In 2023 worden er geen 600 

maar 800 armaturen vervangen. 

CDA 5 25 Is er realisatiebudget beschikbaar voor het nemen van de nodige verkeersmaatregelen 

op de Zuid-Oostwal en Niersweg?

Vanuit de begroting 2022 is € 140.000 in het investeringsschema opgenomen om de situatie 

rondom de Zandstraat aan te pakken. Dat budget bestaat uit onderzoeksbudget en 

realisatiebudget. Gezien er een nauw verband is tussen de twee onderwerpen pakken wij deze 

samen op in één onderzoek. Als dat onderzoek is uitgevoerd is er pas zicht op de benodigde 

financiële middelen en weten wij pas of dat realisatiebudget voldoende is.

CDA 6 25 Wat is de stand van zaken van de geplande aanleg van fietsstraat het Spoorwegje? De voorbereidingen zijn gedaan. Er zijn onderzoeken uitgevoerd (asfalt/ bodem). Het ontwerp 

wordt verder uitgewerkt in het 4de kwartaal van 2022.  Een subsidie van de provincie is toegekend. 

Nu moeten we nog in gesprek gaan met omwonenden en zijn we met Enexis in gesprek voor het 

verplaatsen van een stroomkast. Uitvoering vindt plaats in 2023 met een slag om de arm i.v.m. 

kabels en leidingen en de uitvoeringstermijnen die hier aan hangen. 

CDA 7 25 Wat is de stand van zaken van de afsluiting van de Grensweg voor gemotoriseerd 

verkeer, waarvoor reeds een verkeersbesluit is genomen?

Dit moet nog uitgevoerd worden, voor eind januari is dit afgerond.

CDA 8 25 Wanneer is de aanpak fietsoversteek Brabantweg/Willem Boyenweg voorzien? 

Hetzelfde geldt voor de kruising Korhoenstraat naar het Pagepark en de oversteek 

Heijenseweg vanuit de Moutraat. 

De werkzaamheden op de Brabantweg beginnen vanaf 31 oktober. Voor het aanpakken van de 

andere kruisingen is nog geen planning bepaald.

CDA 9 26 Er is beoogd om fors meer geld uit te voor vergroening van de openbare ruimte. Is het 

niet verstandiger om aan te haken op de plannen en gelden van het Rijk m.b.t. het 

Aanvalsplan Landschap, waarin € 7,5 Miljard beschikbaar komt voor 

landschapselementen?

Voor het aanleggen van landschapselementen wordt zeker gekeken naar alle kansen en subsidies 

waar we als gemeente ons voordeel mee kunnen doen. Vergroening van de Openbare ruimte is 

echter iets anders dan de aanleg van landschapselementen. De (versteende) openbare ruimte, 

veelal binnen de bebouwde kom, kent een andere problematiek (klimaat, wateroverlast, 

hittestress, gezondheid, etc.), maar ook een andere aanpak en andere geldstromen.

CDA 10 28 Tot wanneer is er geld in de begroting opgenomen voor de centrummanager? Voor de inzet van de centrummanager is tot en met 2023  geld opgenomen in de begroting 

CDA 11 28 Al lange tijd wordt er gesproken over vergroening van de Spoorstraat. Wanneer kunnen 

we afspreken dat de schop de grond in gaat?

Het is nu nog niet bekend wanneer de schop de grond in gaat. Op dit moment bevinden we ons in 

de fase van aanbesteding voor het opstellen van het plan tot vergroening van het Centrum, 

Spoorstraat en omgeving. Het opleveren van het plan zal naar verwachting in Q1-2023 zijn. Hierin 

wordt ook de planning voor de (fysieke) uitvoering van het plan benoemd. De daadwerkelijke 

aanvang van de uitvoering is overigens wel afhankelijk van de goedkeuring  door de gemeenteraad 

van zowel het plan als ook de kosten die daarmee gemoeid zijn. 

CDA
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CDA 12 30 Wat is de laatste stand van zaken m.b.t. de aanleg fietspad Zelder? Wat is de planning? We zijn het draagvlak voor het fietspad opnieuw aan het inventariseren bij de verschillende 

belanghebbenden (grondeigenaren, provincie, waterschap etc.) om gemaakte afspraken uit het 

verleden te herbevestigen. Ook zijn we bezig met de zoektocht naar subsidiemogelijkheden. We 

verwachten in het eerste kwartaal van 2023 een planning te kunnen aanleveren. Daarbij zijn we 

wel afhankelijk van andere partijen aangezien we geen grondeigenaar zijn en gedeeltelijk door 

Natura 2000-gebied en gebieden van Natuurnetwerk Nederland moeten. 

CDA 13 30 Toeristische en recreatieve voorzieningen taakveld 3.4. Welke deelprojecten uit het 

programma versterking vrijetijdseconomie gaan we concreter maken in 2023? Hoe gaan 

we ons profiel als wielergemeente versterken?

De actualisatie van het Routeboek vindt momenteel plaats en zullen we begin 2023 aan de raad 

voorleggen. Daarin wordt ook aangegeven welke projecten in 2023 concreet worden opgepakt, 

naast de lopende projecten Genneper Huys en Fietspad Zelder. 

Gennep Wielergemeente maakt daar in ieder geval deel van uit en hier wordt momenteel invulling 

aan gegeven. Welk bedrag daar specifiek voor vrijgemaakt moet worden is nog niet bekend. De 

basis daarvan is ook duidelijk maken wat het ons als Gennep oplevert. 

CDA 14 33 In Gennep-Zuid willen de onderwijspartners de kansen voor integrale 

onderwijshuisvesting verkennen. Wat betekent dit concreet? 

Er wordt een gezamenlijk onderzoek uitgevoerd naar de kwalitatieve en kwantitatieve behoefte 

aan onderwijshuisvesting voor de onderwijspartners in Gennep-Zuid. Mede op basis van de huidige 

onderwijskundige inzichten, duurzaamheid zien we dat in dit gebied juist een integrale benadering 

koppelkansen kan opleveren

CDA 15 41 Wat is de stand van zaken m.b.t. de beoogde aanstelling van een gebiedscoördinator in 

Heijen?

In nauw overleg met het bestuur van Hèjje mojjer is de functie verder uitgewerkt en omschreven. 

Momenteel wordt er een functieprofiel gemaakt waarna besluitvorming zal plaatsvinden. Streven 

is aanstelling voor 1-1-2023

CDA 16 42  sociaal domein 6.5 arbeidsparticipatie.  Wat gaan we doen: we doen onderzoek naar 

een toekomstbestendige werkvoorziening- Wat is voor nodig om te zorgen dat er in de 

toekomst ook nog genoeg sociale ontwikkelbedrijven in de Gemeente Gennep blijven 

bestaan?

Uit het onderzoek dat we in 2023 gaan starten zal blijken wat er nodig is om te zorgen dat er in de 

toekomst een beschutte werkomgeving in de Gemeente Gennep blijft bestaan. 

CDA 17 43 sociaal domein 6.71a. Hoe loopt op dit moment de pilot wijkleerbedrijf hulp bij 

huishouden wat in januari van dit jaar is gestart? Zijn er genoeg deelnemers/studenten?

De pilot heeft een vliegende start gehad. Er zijn voldoende aanmeldingen geweest voor het starten 

van de eerste stages. Zoals het er nu naar uitziet zal aan het eind van dit jaar de eerste deelnemer 

het deelcertificaat  in ontvangst gaan nemen. Het werven van de deelnemers gaat redelijk. De 

deelnemende organisaties, de gemeente en INTOS, bijven zich inspannen om steeds de 

mogelijkheden van het project bij potentiele deelnemers onder de aandacht te brengen. 

CDA 18 45 sociaal domein 6.72a jeugdhulpbegeleiding. "De samenwerking tussen onderwijs en 

zorg wordt versterkt middels nieuwe onderwijs en zorg arrangementen" Wat houden 

deze arrangementen in?

In het kader van de nieuwe inkoop zijn trajecten geformuleerd uitgaande van een vaste looptijd per 

traject, gebaseerd op de gemiddelde looptijd van de afgelopen jaren. Bij de opbouw van de nieuwe 

trajecten is nadrukkelijk rekening gehouden met mogelijkheden van op en afschalen. Met name in  

segment 3, het segment dat gericht is op het voorkomen van schooluitval en het herinstromen 

binnen het onderwijs, is een combinatie van zorg en onderwijs heel belangrijk dit vergt flexibiliteit 

van onderwijs en zorgaanbieders bij de inzet van zorg binnen en buiten het onderwijs. Deze 

arrangementen vragen maatwerk op het niveau van de individuele cliënt, gericht op hetgeen de 

cliënt op dat moment aan kan. 

CDA 19 51 Op 1Limburg (maar ook in De Limburger) werd ca. 14 dagen geleden melding gemaakt 

van ruim 200 kg restafval per inwoner in 2021? Klopt of kan dit kloppen gelet op de 

voorgaande jaren (2019 en 2020)? 

(https://www.1limburg.nl/nieuws/1853016/restafvalbakken-roermond-en-gennep-het-

volst)

Wat Op 1Limburg en De Limburger gemeld wordt klopt niet: in 2021 is er in Gennep 109 kg fijn 

restafval per inwoner ingezameld.   
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CDA 20 56 Wat is de stand van zaken van de herontwikkeling van de locatie Bakkerij Jacobs? Eerder 

heeft de raad verzocht om versnelde sloop van het pand. Is er contact geweest met de 

ontwikkelaar en is er inmiddels een planning voorhanden? Hetzelfde geldt eigenlijk voor 

de locatie Supertex en Rabobank in Gennep. 

 -Bakkerij Jacobs/Rijksweg 35 Milsbeek: de bestemmingsplanprocedure is afgerond en de aanvraag 

omgevingsvergunning voor de bouw is onlangs ontvangen. Naar aanleiding van een eerdere 

sloopmelding is een nadere asbestinventarisatie uitgevoerd. Dit rapport is in de afrondende fase en 

wordt binnenkort opnieuw ingediend. Na accordering van de sloopmelding worden de 

sloopwerkzaamheden zo spoedig mogelijk gestart. 

 -Supertex (Brugstraat 8-10 Gennep). De bestemmingsplanprocedure is afgerond, de 

omgevingsvergunning voor het bouwen is verleend. De bouw is nog niet gestart, we dringen er bij 

de ontwikkelaar op aan om zo snel mogelijk te starten met bouwen.  

 -Rabobank (Zandstraat 64 Gennep). De omgevingsvergunning voor de verbouwing is verleend. 

Met de verbouw is gestart.  

CDA 21 59 Zijn er ook budgetten beschikbaar voor initiatieven die op basis van het uitdaagrecht 

opgepakt worden? Zo ja, hoeveel en via welk programma?

Bij het uitdaagrecht gaat het om het overnemen van bestaande, gemeentelijke taken door 

inwoners, omdat zij denken dat ze dat beter, sneller of goedkoper kunnen. Het gaat dus om 

reguliere budgetten. 

CDA 22 68 Wat houden de lasten OZB-woningen (ca 350.000 euro) per jaar in? Zijn dat de kosten 

voor ingediende bezwaarschriften OZB?

Dit betreft de bijdrage aan BsGW voor de uitvoering van belastingen en WOZ (inclusief 

bezwaarschriftafhandeling) en advieskosten en diensten derden. 

CDA 23 92 Wat is de stand van zaken van de geplande omvorming van de kerk in Ven-Zelderheide 

naar MFA? Wanneer gaat 'de schop' de grond in? 

Na goedkeuring op het plan van welstand en monumentencie. Wordt het plan verder voorbereid, 

zodat begin november 2022 de omgevingsvergunningaanvraag ingediend wordt. De verbouw van 

de kerk zal in kwartaal 2 2023 na aanbesteding en gunning starten.

CDA 24 96 Wat is er nog benodigd voor woningbouwlocatie De Heikant? Is er nog een 

bestemmingsplan wijziging noodzakelijk? Zo ja, Wanneer is deze bestemmingsplan 

wijziging voorzien te starten? Vindt er overleg plaats met de wijkraad Gennep-Zuid?

1.Wat is er nog benodigd voor woningbouwlocatie De Heikant?

Goede overeenkomsten die het verleden afronden (plan 300 won.) en zekerheid bieden voor de 

toekomst (plan 170 won.). Een goedgekeurd Stedenbouwkundigplan, welke voorgelegd zal worden 

aan het college voor een principebesluit.                                                                                                                           

2. Is er nog een bestemmingsplan wijziging noodzakelijk? 

Ja, de locatie heeft nu hoofdzakelijk de bestemming Maatschappelijk. De bestemming zal dus 

omgezet moeten worden naar bestemming Wonen, door middel van een 

bestemmingsplanwijzigings-procedure.                                                                                                                                                                        

3. Zo ja, Wanneer is deze bestemmingsplan wijziging voorzien te starten? 

Het is de bedoeling om het ontwerp-bestemmingsplan dit jaar nog in procedure te brengen.                     

4. Vindt er overleg plaats met de wijkraad Gennep-Zuid? 

Ja, de ontwikkelaar heeft een communicatiebureau ingeschakeld voor het participatie traject. Bij 

het bespreken van de stakeholders is ook de naam genoemd van Wijkraad Gennep-Zuid. Deze 

wijkraad zal ook zeker benaderd en uitgenodigd worden voor het participatie-traject. In het 

verleden is er ook al contact met hen geweest.
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VVD 1 Aanbiedingsbrief/ 

programma 

ruimtelijke 

ontwikkeling

5 Pagina 5, aanjaagbudget, Dit is bedoeld om het bouwen in de kernen te versnellen. 

Aangezien de gemeente niet zelf bouwt, vraag ik me af hoe dit budget gaat worden 

ingezet. Ook bij Ruimtelijke ontwikkelingen en wonen op de pagina's 55 en 56 wordt dit 

niet verder geconcretiseerd. Wat mogen we precies verwachten van de uitvoering van 

dit extra budget?

Het aanjaagbudget is bedoeld voor het wijzigen van bestemmingsplannen van eigen terreinen en 

gronden. Voor extern advies en ondersteuning bij transacties. Voor het aan- en verkopen van 

terreinen en gronden. 

VVD 2 Programma: 

Veiligheid

In het coalitieakkoord onderschrijft deze coalitie het belang van een boot voor de 

brandweer om bij noodsituaties snel te water kunnen opereren. Signalen vanuit de 

lokale brandweer baren ons zorgen. 

Betreft geen vraag, deze signalen zijn bij ons niet bekend. 

VVD 3 Programma: 

Openbare ruimte 

Waarom is het knelpunt Picardie, Zandpoort, Brugstraat, Zandstraat niet meegenomen, 

zeker nu we daar een KEC hebben liggen?

Wij zijn momenteel bezig met een plan van aanpak voor een onderzoek naar de verkeerscirculatie 

in het centrum van Gennep. Dit vanwege de verschillende onderwerpen die in het centrum 

onderzoek nodig hebben. Op deze wijze kunnen wij dat in één onderzoek integraal oppakken. Deze 

locatie wordt daarin ook meegenomen.

VVD 4 Programma: 

Openbare ruimte 

We lezen dat er werk gemaakt gaat worden van een veilige fietsverbinding voor de Zuid-

Oostwal en de Niersweg. Enkele jaren geleden is deze situatie al bestudeerd en 

geconcludeerd dat er weinig alternatieven zijn. Waar komt deze verkeersstudie 

vandaan, en zou het niet zinvoller zijn de studie naar een nieuwe niersdalbrug (zoals in 

het coalitieakkoord staat) mee te nemen in het oplossen van dit knelpunt voor fietsers?

Deze verkeersstudie komt een op een uit het coalitieakkoord, pagina 32. Wij combineren dit met 

een onderzoek naar knelpunten voor fietsers. De suggestie van een nieuwe niersbrug kan daarin 

meegenomen worden. Tevens hebben wij afgesproken dat we in 2023 veilige fietsverbindingen 

gaan bevorderen en starten met het in beeld brengen van problematieken en oplossingsrichtingen 

(pag 24). Daarbij kan een nieuwe Niersdalbrug een van de oplossingsrichtingen blijken te zijn. 

VVD 5 Programma: 

Openbare ruimte 

We lezen in hst Openbare ruimte, ‘taakveld 2.2 Parkeren’ niks over een herziening van 

het parkeerbeleid. Onze fractie constateert dat het huidige parkeerbeleid de 

parkeerproblematiek in het centrum niet weet te verlichting. In tegendeel, met alle 

ruimtelijke ontwikkelingsplannen (lees: toevoeging van woonruimten) in het centrum. 

Gelukkig lezen we wel op pagina 100 dat de nota parkeernormen komend jaar herzien 

zal worden. Betreft dit een puur technische aanpassing in de nota, of wordt het gehele 

parkeerbeleid herzien?

In het centrum hebben wij een parkeerdrukmeting laten doen. Bij de evaluatie van het 

parkeerbeleid wordt de parkeersituatie in de volle breedte beschouwd. Afhankelijk van de 

resultaten kunnen vervolgstappen genomen worden, bijvoorbeeld door het herzien van het gehele 

parkeerbeleid.

VVD 6 Programma: 

Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

Wat mogen we concreet verwachten van het stevig inzetten op het realiseren van het 

fietspad Zelder?

We zijn momenteel het draagvlak voor het fietspad opnieuw aan het inventariseren bij de 

verschillende belanghebbenden (grondeigenaren, provincie, waterschap etc.) om gemaakte 

afspraken uit het verleden te herbevestigen. Ook zijn we bezig met de zoektocht naar 

subsidiemogelijkheden. Gezien de afhankelijkheid van de verschillende belanghebbenden is een 

planning nog lastig te geven. Zo zijn we bijvoorbeeld zelf geen eigenaar van de grond en moet het 

fietspad gedeeltelijk door Natura 2000-gebied en door gebieden uit het Natuurnetwerk Nederland. 

VVD 7 Programma: 

Economische 

structuur, toerisme en 

recreatie

Zijn er ideeën om onze eigen inwoners meer mee laten profiteren van de profilering van 

Gennep als wielergemeente?

Ja, we zijn momenteel bezig met de uitwerking van Gennep als wielergemeente. Hiervoor gaan we 

ook in gesprek met de lokale wielerclubs, ondernemers en inwoners. Daarbij is het uitgangspunt 

dat ideeën daaruit voortkomend niet alleen meerwaarde hebben voor bezoekers maar ook voor de 

eigen inwoners en ondernemers. 

VVD 8 Programma: 

Onderwijs en 

Kinderopvang

Er wordt gesproken over uitvoering geven aan het opgestelde Integraal 

Huisvestingsplan Onderwijs. Dit is er niet, hoe kan hier worden op begroot en uitvoering 

worden gegevens als dit er nog niet is?

Het Integraal Huisvestingsplan Onderwijs voor alle scholen in de gemeente Gennep wordt in het 

vierde kwartaal 2022 opgesteld. Op basis van de uitkomsten worden in 2023 gesprekken gevoerd 

tussen de verschillende onderwijspartners over te nemen maatregelen. Benodigde middelen zullen 

via een begrotingswijziging worden aangevraagd.

VVD 9 Programma: 

Onderwijs en 

Kinderopvang

Wat is het slagingspercentage van het verkennen van integrale onderwijshuisvesting in 

Gennep Zuid?

Alle betrokken partners staan achter de verkenning wat het slagingspercentage ten goede komt.

VVD 10 Programma: 

Onderwijs en 

Kinderopvang

Hoe wordt de kwaliteit van de kinderopvanglocaties gemonitord? Hoe is de kwaliteit in 

onze gemeente?

Alle kinderopvangvoorzieningen in de gemeente Gennep worden jaarlijks geïnspecteerd op de 

kwaliteitseisen vanuit de Wet kinderopvang. Uit de inspecties blijkt dat alle locaties voldoen aan 

deze kwaliteitseisen. Jaarlijks vóór 1 juli ontvangt de Inspectie van het Onderwijs en de 

gemeenteraad een door het college vastgestelde jaarverantwoording van het voorgaande 

kalenderjaar. 

VVD
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VVD 11 Programma: Cultuur 

en Sport

Er wordt gesproken over een lange termijnvisie voor sportaccommodaties, wanneer 

wordt deze gemaakt. Is deze gelijk aan de sportvisie waaraan een begin is gemaakt? Zo 

ja, krijgen alle accommodaties daarin een plaats of alleen het zwembad?

De Sportvisie gaat richtingen leveren voor een sportaccommodatievisie, maar staat hier niet gelijk 

aan. De Sportaccommodatievisie zal een verbijzondering/concretisering vanuit de Sportvisie 

worden. De planning hiervan moet nog bepaald worden, maar zal waarschijnlijk eind 2023, begin 

2024 opgestart worden. Een toekomstonderzoek naar het zwembad wordt eerder opgestart, naar 

verwachting voorjaar 2023. De resultaten van dit onderzoek zijn logischerwijs van invloed op de 

daarna op te stellen bredere sportaccommodatievisie.

VVD 12 Programma: Cultuur 

en Sport

Graag ontvangen we, conform sessie afgelopen maandagavond, en de wens van vrijwel 

alle politieke partijen, een memo over de stand van zaken van de subsidie voor 

cultureel podium Roepaen.

Zie bijgevoegde Memo.

VVD 13 Programma: Sociaal 

Domein

In het programma wordt gesproken over zoveel mogelijk gebruik van de eigen 

mogelijkheden van de inwoners en de mogelijkheden in het voorliggend veld. Worden 

de inwoners hier ook bekend mee gemaakt, zo ja, via welke weg?

Onlangs is er een nieuwe folder gemaakt voor de toegang waar inwoners geattendeerd worden op 

eigen mogelijkheden in het voorliggend veld. In deze folder wordt verwezen naar de website van de 

connectkever waar duidelijk staat beschreven waar je voor welke vragen terecht kunt.

VVD 14 Programma: Sociaal 

Domein

Bij arbeidsparticipatie wordt gehandhaafd op taaleis. Wie handhaaft, wat is de 

consequentie en hoe valt dit allemaal te controleren?

In de Wet Taaleis Participatiewet is bepaald dat bijstandsgerechtigden die de Nederlandse taal niet 

of onvoldoende beheersen zich moeten inspannen om de taal in elk geval op een basisniveau onder 

de knie te krijgen. De gemeente Gennep voert deze wet uit en werkt hierin samen met 

verschillende partners. De inwoner heeft hierin een inspanningsverplichting. Deze verplichting 

wordt vastgelegd in een beschikking. In 2023 gaan we als gemeente handhaven als niet wordt 

voldaan aan de inspanningsverplichting. Door middel van hercontroles wordt bekeken of hieraan is 

voldaan. Het proces wordt nader uitgewerkt in een werkinstructie die vanaf 2023 geldt.   

VVD 15 Programma: Sociaal 

Domein

Bij arbeidsparticipatie staan beleidsindicatoren. Hierin wordt vermeld dat de netto 

arbeidsparticipatie 70% is van de 706.1 banen. Dat houdt in dat er dan nog 30% 

overblijft. Wat is de reden waarom die 30% niet gevuld is? Of dienen de 

beleidsindicatoren anders gelezen te worden, zo ja, hoe dan?

De twee beleidsindicatoren hebben beide betrekking op het thema arbeidsparticipatie, maar geven 

andere data weer en zijn niet aan elkaar gekoppeld. Onder een baan wordt een vervulde positie 

verstaan (dit betreffen zowel fulltimers, parttimers als uitzendkrachten). De netto 

arbeidsparticipatie is het percentage van de werkzame beroepsbevolking ten opzichte van de 

(potentiële) beroepsbevolking.   

VVD 16 Programma: Sociaal 

Domein

Bij taakveld hulp bij het huishouden gaan wij er voor zorgen dat iedereen 

ondersteuning krijgt, indien nodig,  om een leefbaar en schoon huis te kunnen hebben. 

Hoe blijven wij daar voor zorgen als er een tekort is aan huishoudelijke hulp bv 

thuiszorg?

Gezien de krapte op de arbeidsmarkt zien we dat het steeds lastiger wordt om op korte termijn 

hulp bij het huishouden te kunnen bieden.Wij zijn continu in overleg met aanbieders van hulp bij 

het huishouden over het leveren van de hulp en de werving van geschikt personeel. Elke inwoner 

die een vraag heeft rondom hulp in het huishouden wordt geholpen, maar we zien wel dat 

inwoners enkele weken moeten wachten totdat deze hulp daadwerkelijk wordt ingezet.

VVD 17 Programma: Sociaal 

Domein

Er loopt een pilot wijkleerbedrijf tot en met 2023, kan hier al op worden aangegeven 

hoe een en ander tot nu toe verloopt?

Zie antwoord vraag 17 CDA. 

VVD 18 Programma: Sociaal 

Domein

Hoe staat het met de jeugdbescherming in onze gemeente met o.a. bereikbaarheid  van 

de gemeentelijke teams en wijkteams. Voorheen was de jeugdbescherming 24 uur per 

dag te bereiken. Wij alleen tijdens kantooruren. Merken wij hier iets van, hoe gaan wij 

hiermee om?

Voor reguliere vragen rond jeugdbescherming kunnen kinderen en ouders terecht bij hun eigen 

jeugdbeschermer. Daar waar het gaat om crisiszorg kan men tijdens kantooruren bellen met de 

bereikbaarheidsdienst van bureau Jeugdzorg. Buiten kantooruren kan men bellen met de 

crisisdienst. Aanvullend hierop is ons eigen Team Toegang ma. t/m vr. van 08.30 tot 17.00 

bereikbaar. Tot op heden levert deze manier van bereikbaarheid geen knelpunten op. Tevens zijn 

er enkele crisisdiensten die 24 uur per dag bereikbaar zijn en die naar elkaar door zullen schakelen 

indien dit nodig is. Denk daarbij aan Veilig Thuis (huiselijk geweld en kindermishandeling) en 

natuurlijk ook het 112 systeem.
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VVD 19 Programma: Sociaal 

Domein

Een landelijke trend bij jeugdhulp met verblijf blijkt te zijn, dat deze steeds meer weer 

terug inde wijken gaan en niet meer gezamenlijk verblijven. Is deze trend ook aan de 

orde in onze gemeente?

Deze trend is ook in de inkoop van zorg in Noord-Limburg en dus ook in Gennep vormgegeven. 

Jeugdigen in de regio Noord-Limburg worden zo thuis mogelijk geholpen. Wanneer de thuissituatie 

van een jeugdige geen veilige of passende woonomgeving vormt, moet er worden gezocht naar een 

alternatieve woonoplossing die zoveel als mogelijk op een thuis (gezinssituatie) lijkt. Voorbeelden 

hiervan zijn Pleegzorg, Zelfstandig wonen training, Kleinschalige woongroepen, Logeren en 

Gezinshuizen. Ook in onze gemeenten zijn  een aantal initiatieven die gezinsgerichtverblijf als 

uitgangspunt hebben. Binnenkort zult u via een collegebesluit kennis kunnen nemen van de 

regionale inkoop van het segment dat gaat over residentiële jeugdzorg. Recent is de 

aanbestedingsprocedure afgerond en  zijn er stevige inspanningsverplichtingen afgesproken met 

aanbieders teneinde geen kinderen onder de 12 en zo min mogelijk boven de 12 uithuis te plaatsen 

in een instelling.

VVD 20 Programma: 

ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

Bouwen in Heijen. De nieuwe coalitie heeft sterk ingezet op de versnelling van 

woningbouw in Heijen. In het coalitieakkoord wordt de opdracht meegegeven om nog 

dit jaar te starten met de ruimtelijke procedures voor de locaties kermisterrein en 

paardenwei. In het rijtje dat genoemd wordt, onder taakveld 8.2, ontbreekt de 

paardenwei. Kunnen we dat interpreteren dat de procedures voor dit 

woningbouwproject niet in 2022 gestart worden, ook niet in 2023 maar pas daarna?

De paardenwei is op dit moment nog eigendom van de gemeente. We willen de ontwikkeling van 

woningen overlaten aan een marktpartij. Daarom gaan we de grond proberen te verkopen binnen 

de criteria van het Didam-arrest. Als de grond verkocht is, is het vervolgens aan de koper om een 

plan in te dienen en de ruimtelijke procedures te starten. De gemeente heeft daarin dan een 

faciliterende rol. De verkoop van de grond wordt op korte termijn in gang gezet, waarbij als eerste 

stap dit jaar nog een publicatie plaatsvindt waarop geinteresseerden voor de grond kunnen 

reageren. Wanneer de ruimtelijke procedures worden gestart is afhankelijk van de 

verkoopprocedure en de koper van de grond.

VVD 21 Programma: 

ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

Op wat voor manier gaan we in Gennep in algemene zin om met het didam-arrest? In 

ons grondbeleid stellen we dat we de voorkeur geven aan taxaties om de 

marktconformiteit van te verkopen kavels te bepalen. Volstaat deze methode nog, 

gezien het arrest?

De gemeente maakt op haar website alle voorgenomen verkopen/ruilingen bekend met een 

reactietermijn voor mogelijk geïnteresseerden. Dat volstaat binnen de Didam-criteria. De wijze van 

waardebepaling staat los van genoemd arrest. De gemeente is verplicht, omdat het 

gemeenschapsgeld betreft, om haar eigendommen tegen een objectieve waarde in de markt te 

zetten. Daarvoor is taxatie een geschikte methode.

VVD 22 Programma: 

ruimtelijke 

ontwikkeling en 

wonen

We lezen dan het initiatief om het bedrijventerrein Moutstraat te herontwikkelen. Wat 

is de actuele stand van zaken?

Samen met de eigenaar van de gronden zijn wij in al enige tijd in gesprek over een mogelijk 

gebiedsontwikkeling van het bedrijventerrein Moutstraat. Deze planvoorbereiding is nog in de 

onderzoekende fase. Over een daadwerkelijke invulling kunnen wij (nog) geen mededeling doen.

ELsss 1 23 1.2 Openbare orde en veiligheid - EUR 8.023.100,- Baten en EUR 8.291.447 bij Lasten. 

(Pagina 23) We begrijpen dat de cijfers samenhangen met de opvang van Oekraïners in 

Heijen. Kunnen wij een uitsplitsing krijgen hoe de baten en lasten verdeeld zijn over 

welke posten.

Vanuit het Rijk ontvangen per  gerealiseerde opvangplek € 100 per dag (huidige norm). Op dit 

moment beschikken we over 450 opvangplekken GOO (Gemeentelijke Opvang). Bij de 1e 

trimesterrapportage hebben we een inschatting gemaakt van de te verwachtte inkomsten voor 

2022. De opvangplekken zijn gefaseerd beschikbaar gekomen. Het is een totaal budget en niet 

onderverdeeld. De kosten die wij maken zijn onder andere uitbetaling leefgeld, huur chalets, 

beveiliging en locatiemanager. Daarnaast ontvangen we ook middelen voor POO (Particuliere 

Opvang). 

ELsss 2 Het contract met Gazprom voor energie loopt binnenkort af en we stappen voor de 

resterende periode van 2022 over naar Vattenfall. Onze vraag is of er al meer duidelijk is 

over de situatie betreffende contract voor energie in 2023 en verder.

Dit blijft in 2023 ook Vattenfall.

ELsss 3 13 In de bijstellingen van programma Sociaal domein wordt er gesproken over twee 

onderzoeken om de gemeenschapsaccomodaties en WSW toekomstbestendig te 

maken. In welk kwartaal en jaar mogen wij de afronding en uitkomsten van deze 

onderzoeken verwachten?

In de tweede helft van 2023 kan de gemeenteraad de afronding en uitkomsten verwachten van het 

onderzoek naar een toekomstbestendige werkvoorziening. Verwacht wordt dat de reultaten van 

het onderzoek toekomstbestendige gemeenschapsaccommodaties in het 4e kwartaal 2023 

beschikbaar zijn.

ELsss 4 14 Op pagina 14 wordt gesproken over een onderzoek over de afvalverzameling. Wanneer 

mogen wij de uitkomsten van dit onderzoek verwachten? (Pagina 14)

In het 4e kwartaal 2023.

ELSSS
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ELsss 5 63 Op pagina 63 staat onder beleidsindicatoren voor externe inhuur een percentage van 

12,62% benoemd voor werkelijk 2021, maar voor de opvolgende begrotingsjaren wordt 

uitgegaan van een veel lager percentage. Rekening houdend met toename van formatie 

en afname van bezetting in dezelfde tabel.  Kan dit toegelicht worden. 

Het percentage wat genoemd is bij 2021 zijn de werkelijke kosten van inhuur over 2021 gedeeld 

door de totale loonsom 2021. Het percentage wat bij de begroting staat is het flexibel budget wat 

geraamd is in de begroting gedeeld door de begrote loonsom. Dit budget is aanzienlijk lager. Door 

de (tijdelijke) formatie uitbreiding stijgt de formatie in fte maar de bezetting neemt af omdat voor 

de formatie uitbreidingen nog  geen medewerkers zijn geworven en dus geen bezetting.

ELsss 6 Om de personeelsinvulling rond te krijgen met voldoende gekwalificeerd personeel 

kijken we momenteel voornamelijk naar het Land van Cuijk. Wordt er ook gekeken naar 

mogelijkheden in de regio Arnhem en Nijmegen.

Voor de personeelsinvulling wordt niet uitsluitend gekeken naar het Land van Cuijk. De gemeente is 

aangesloten bij Banenplein Limburg. Hieraan nemen verschillende overheidsinstanties in de regio 

Noord en Midden Limburg deel. Daardoor is er een bredere reikwijdte op de regionale 

arbeidsmarkt. Verder wordt per vacature, op basis van maatwerk, de strategie bezien voor het 

werven van gekwalificeerd personeel.     

SP 1 Taakveld 1.1 

Crisisbeheersing en 

Brandweer

Is het verklaarbaar dat de reactietijden van de politie een dalende lijn vertonen t.o.v. 

het streven en overigens dramatisch zijn t.o.v. de streefgetallen?

Dit is een vraag die door de politie zal moeten worden beantwoord. Voorstel is daarom om deze 

vraag zelf voor te leggen aan de politie tijdens de raadsinformatiebijeenkomst op 14 november. 

SP 2 Taakveld 1.1 

Crisisbeheersing en 

Brandweer

Bestaan er voor de gemeente nog mogelijkheden om de reactietijden van de ambulance 

verder te verbeteren?

De AZLN is verantwoordelijk voor het leveren van ambulancezorg voor de regio Limburg-Noord, 

gefinancierd door de zorgverzekeraars. De gemeente heeft hierin geen sturende bevoegdheid. Wel 

blijven we hier bestuurlijk aandacht voor vragen.

SP 3 Taakveld 2.1 Verkeer 

en vervoer

Is het juist dat er in de begroting geen ruimte is opgenomen voor de

gebiedscoördinator voor het gebied tussen De Niers en Reichswald zoals is besloten 

tijdens de behandeling van het bestemmingsplan t.b.v. de Doorsteek?

Tijdens de behandeling van de Programmabegroting 2022 en Meerjarenbegroting 2023-2025 op 8 

november 2021 is amendement A5 van SP overgenomen om een gebiedscoördinator aan te stellen 

voor het gebied tussen Niers en Reichswald, en deze met gelden uit de Omgevingsvisie (tijdens de 

raadsvergadering wordt gesproken over Omgevingswet) te dekken. Tot de belangrijkste taken van 

deze coördinator worden de verkeersontsluiting van de kernen Ven-Zelderheide en Ottersum 

gerekend en de plaatsbepaling van de nieuwe sportvelden in Ottersum. Verder wordt het 

veiligstellen van gebieden waar in de toekomst woningbouw kan plaatsvinden genoemd. We 

stellen voor om de gebiedscoördinator te dekken uit het budget ruimtelijke ontwikkeling, die 

opgenomen is in de begroting, en hier dus geen afzonderlijke post voor op te nemen. Een evaluatie 

in 2025 moet duidelijkheid brengen in de toegevoegde waarde van deze functie en die in Heijen en 

leiden tot een definitief voorstel voor gebiedscoördinatie in de gehele gemeente.

SP 4 Taakveld 2.1 Verkeer 

en vervoer

Heeft een studie t.a.v het weren van vrachtverkeer nog zin als er in het kader van

verkeer al afspraken zijn gemaakt met LOB over het afwaarderen van de Kleefseweg tot 

een 60km weg?

Ondanks dat de weg minder aantrekkelijk wordt voor vrachtverkeer om te gebruiken als 

doorgaande weg is het nog steeds relevant om te onderzoeken hoe het vrachtverkeer geweerd kan 

worden en of dat wel mogelijk/nodig is. 

SP 5 Taakveld 2.1 Verkeer 

en vervoer

In de begroting is een bedrag á €900.00,00 opgenomen voor de reconstructie van de 

Karrevenseweg. Hoeveel draagt de firma Maessen bij en is het opgenomen bedrag 

daardoor niet te hoog gewaardeerd?

Er is vastgelegd dat de firma Maessen zowel Karrevenseweg als Langeven naar de oorspronkelijke 

staat terug moet brengen. Een grootdeel van Karrevenseweg is begin dit jaar reeds door Maessen 

hersteld. Het overige herstel (versmallen van beide wegen en kleine asfaltreparaties) van 

Karrevenseweg en Langeven dienen nog door de firma Maessen plaats te vinden. Deze laatst kost 

nog een bedrag tussen 35 k en 45 k excl btw. 

SP 6 Taakveld 6.1 

kinderopvang

Er wordt gemonitord op de kwaliteit van de kinderopvang. De meeste

kinderopvangen openen om 7.00 en sluiten om 18.00 uur, een aantal opvangen zijn 

open tot 18.30. Voor mensen in de winkelsector en/of andere banen tot 17.30 en 18.00 

uur of lange reistijden is dit onvoldoende.

Bestaan er voor de gemeente mogelijkheden om de openingstijden te verruimen?

Kinderopvangvoorzieningen zijn commerciële organisaties. Voor de gemeente is er geen wettelijke 

grondslag om openingstijden te verruimen.

SP 7 Taakveld 8.3 Wonen 

en bouwen.

Is het juist dat in de begroting geen post is opgenomen voor een coördinator voor de 

kern Heijen zoals besproken en toegezegd bij de behandeling van het

bestemmingsplan Haven Heijen?

Dat is niet juist. Bij de uitbreiding formatie is ook een gebiedscoördinator voor 16 uur 

meegenomen.

SP
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SP deel 

2

1 Paardenwei 91 In de informatieavond van 10-10 j.l. werden door het CDA vragen gesteld over project 

nieuwbouw ‘Paardenwei’ te Heijen. Hierbij werd geantwoord dat dit project eerst 

Europees ‘op de markt’ aangeboden moet worden (Didam Arrest) alvorens eventueel in 

zee gegaan kan worden met eventuele gegadigden (zoals mogelijk Destion). Is er een 

definitieve termijn voor overige geïnteresseerden partners en zo ja wat is deze 

termijn? 

Ongeacht wanneer deze termijn verstreken is: Is er al meer duidelijkheid over verdere 

planning van het project en wordt dit ook tijdig gecommuniceerd met de 

inwoners/omwonenden in Heijen? Op pagina 91 wordt namelijk alleen beschreven dat 

dit plan zich nog in de ontwikkelfase bevindt, hetgeen een heel erg ruim en niet 

concreet begrip is. 

Termijn: Door het Didam-arrest moet de gemeente aan gegadigden gelegenheid bieden hun 

belangstelling voor koop kenbaar te maken. Een dergelijke bekendmaking is iets anders dan 

aanbesteding, waarvoor soms Europese eisen gelden. Wel dient de gemeente vooraf haar 

gunningscriteria voor verkoop in de bekendmaking te zetten. De reactietermijn voor gegadigden is 

3 weken. Meldt zich dan slechts 1 gegadigde, dan kan die partij kopen als die aan de 

gunningscriteria voldoet. Melden zich er meer, dan kiest de gemeente aan de hand van deze 

criteria de koper. De selectie- en gunningscriteria moeten we specifiek voor de paardenwei 

opstellen. Die criteria willen we dit jaar afhebben, zodat we ook dit jaar nog kunnen beginnen met 

de verkoopprocedure. 

Verdere planning: na de verkoop van de grond stemmen gemeente en koper de planning voor het 

vervolg af. Daarvoor maken partijen afspraken in de verkoopovereenkomst. We zorgen dat er tijdig 

gecommuniceerd wordt naar belanghebbende inwoners over de verkoop van de grond. 

Communicatie over de ontwikkeling zullen in overleg met de koper worden opgepakt.

SP deel 

2

2 Enexis 64 Op pagina 64 (gemeentefinanciën) wordt o.a. beschreven dat de vereniging van 

gemeenten aandeelhouders in Limburg binnen Enexis Holding als doel heeft “het 

behartigen van de gemeenschappelijke belangen der Limburgse gemeenten”. Hetgeen 

bijvoorbeeld ook inhoudt dat zij zich sterk maken dat Enexis verantwoordelijkheden en 

taken als ‘het in standhouden, beheren, exploiteren en uitbreiden van distributie- & 

transportnetten met annexen voor energie. Medio juni kwamen er zorgelijke berichten 

(o.a. via NOS) dat m.n. bedrijven maar ook particulieren mogelijk op korte termijn in de 

problemen komen omdat er geen nieuwe aansluitingen op het stroomnet mogelijk zijn 

i.v.m. het bereiken van de maximale capaciteit. Dit probleem ligt zowel bij het midden- 

en laagspanningsnet (in Limburg o.a. verzorgd door Enexis) als het hoogspanningsnet 

(Tennet) en wordt o.a. veroorzaakt door de toename in vraag aan stroom i.h.k.v. 

duurzaamheid en gestegen energiekosten als gas e.d. De vragen die SP Gennep heeft 

zijn: In hoeverre is of wordt er budget opgenomen om eventuele problemen op dit vlak 

in de toekomst financieel te kunnen tackelen en aanvullend onderzoek te doen in 

hoeverre dit in de gemeente Gennep speelt? Zijn er vanuit de gemeente contacten met 

eerder genoemde energieaanbieders of loopt dit allemaal via de provincie? 

Wij worden door Enexis regelmatig op de hoogte gehouden over de ontwikkelingen op het 

stroomnet. De huidige netcongestie heeft vooral te maken met de beperkte capaciteit van het 

hoogspanningsnet, dat beheerd wordt door TenneT. Naar verwachting komt er eind dit jaar extra 

capaciteit vrij voor teruglevering – we hopen deze of volgende maand te horen of Gennepse 

aanvragen die nu op de wachtlijst staan alsnog gehonoreerd kunnen worden. 

Verder zijn we met Enexis aan het zoeken naar andere oplossingen. Zonder andere aanpassingen, 

zoals opslag en lokale energieuitwisseling, moet het net gedimensioneerd worden op 

piekmomenten waarop grote hoeveelheden duurzame energie tegelijk op het net afgezet worden 

en momenten waarop veel individuele gebruikers tegelijk energie nodig hebben. Dat wil zeggen dat 

zeer grote investeringen (in geld én tijd) nodig zijn om vraag en aanbod op elk moment van het jaar 

te kunnen garanderen. Voor een duurzame  elektriciteitsvoorziening moeten we dan ook niet 

alleen de focus leggen op netverzwaring, maar ook op een ander, flexibeler gebruik van het 

elektriciteitsnet. Dat wil zeggen: inzetten op 'slimme' uitwisseling van duurzame energie, 

energieopslag en betere afstemming van verbruik en levering. Hierover voeren wij gesprekken met 

Enexis; vooralsnog is er nog geen sprake van projecten die extra budget van de gemeente vergen.   

SP deel 
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3 Onderzoek toekomst-

bestendige 

werkvoorziening

11 

+

 40

Op pagina 11 en 40 (taakveld 6.5) wordt beschreven dat er een bedrag van €20.000 is 

geraamd voor onderzoek naar een toekomstbestendige werkvoorziening (met als doel 

iedereen perspectief te bieden op een economisch zelfstandig bestaan). Wat houdt dit 

onderzoek in? Wat betekent dit voor de mensen die onder de WSW vallen en wat gaat 

dit voor de INTOS betekenen? Wanneer men speekt over een economisch zelfstandig 

bestaan gaat dit iets betekenen voor eventuele werkwijzen en/of verwachtingen? 

Stichting INTOS biedt een beschutte werkomgeving voor een deel van onze meest kwetsbare 

inwoners. INTOS krijgt vanwege de afname van het aantal WSW medewerkers deze raadsperiode 

te maken met een grote verandering. De gemeente Gennep krijgt binnenkort de volledige 

zeggenschap over het bedrijf en wil ook in de toekomst beschut werk kunnen blijven bieden. We 

gaan vanaf 2023 onderzoeken hoe we dit het beste vorm kunnen geven. De onderzoeksvraag wordt 

in 2023 geformuleerd. 

In het coalitieakkoord is vastgelegd dat we willen dat meer inwoners en ondernemers van hun 

rechten gebruik gaan maken én hen perspectief bieden op een zelfstandig economisch bestaan. Dit 

is een onderdeel van het nieuwe armoede- en minimabeleid dat in december aan uw raad wordt 

voorgelegd.

SP deel 2
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4 Centrumvisie 28 Tevens zijn op de informatieavond vragen gesteld over de centrumvisie en de eventuele 

noodzaak voor het herzien van het visiedocument. Eerder werd de beeldkwaliteitswijzer 

‘Hart van Gennep’ (ons inziens een mogelijk onderdeel van deze centrumvisie) gedeeld 

met de Gennepse fracties en is het tijdens een voorbereidende raadsvergadering 16-05-

2022 geagendeerd en besproken.  Op pagina 28 (taakveld 3.1) van de begroting wordt 

beschreven dat men hier verder mee aan de slag wil gaan. Wordt er hierbij rekening 

gehouden met de kritische noot en eerder gedeelde zorgen over de 

beeldkwaliteitswijzer ‘Hart van Gennep’? 

Ja, er wordt rekening gehouden met de kritische noot en eerder gedeelde zorgen over de 

beeldkwaliteitswijzer 'Hart van Gennep'. Dit door zowel het proces, de inhoud en de gemaakte op -

en aanmerkingen grondig te analyseren en noodzakelijke aanpasingen door te voeren om te komen 

tot een geoptimaliseerde beeldkwaliteitswijzer.

SP deel 
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5 Sociaal domein 

uitbreiding taakvelden

48 In de WMO (taakveld 6.6) is er t.o.v. voorgaande jaren sprake van 19 taakvelden (i.p.v. 

5), hetgeen een landelijke verplichting is. Dit is o.a. gedaan t.b.v. het verbeteren van 

data verzameling (pagina 48). De vragen die dit bij SP Gennep oproepen zijn: Brengt 

deze wijziging inhoudelijke veranderingen met zich mee en zo ja, wat zijn deze dan? 

Vraagt deze aanpassing ook nog andere mogelijk (nog) niet aanwezige expertise van 

de medewerkers team toegang/WMO en zo ja, hoe gaat de gemeente deze benodigde 

expertise aan zich binden en wordt dit ook begroot?

Deze wijzigingen zijn puur administratief i.v.m. aanpassen begrotingsregels.

Inhoudelijk vloeien hier geen beleidswijzigingen uit voort, de benodigde expertise van Team 

Toegang wijzigt dan ook niet.

PVDA 1 Reserves Vanwaar het verschil in dekking waarbij bouwlocaties uit de algemene middelen 

worden betaald en pag 48 “Voor het uitvoeringsprogramma OMO zijn in 2022 2023 

incidenteel middelen opgenomen, die gedekt worden uit de bestemmingsreserve 

Sociaal Domen. Deze middelen worden ingezet om het maatschappelijk werk naar de 

wijken en kernen te brengen.” Dus uit een bestemmingsreserve?

De bestemmingsreserve sociaal domein bestaat al een aantal jaren en is ingesteld in de tijd (2014) 

dat mogelijkheden om lasten als incidenteel aan te merken veel ruimer waren. Dit laatste is van 

belang omdat structurele lasten niet gedekt mogen worden uit (bestemmings)reserves en 

incidentele lasten wel. De lasten van het uitvoeringsprogramma OMO zijn als incidenteel aan te 

merken en mogen derhalve uit de bestemmingsreserve sociaal domein gedekt worden.

We hebben overwogen om ook voor het “programma bouwen/bouwlocaties” een 

bestemmingsreserve in te stellen en deze te gebruiken voor toekomstige dekking van de uitgaven. 

Echter na overleg met de toezichthouder (provincie) is ons geadviseerd om dit niet te doen, omdat 

het grootste deel van deze uitgaven niet als incidenteel gezien kan/zal worden. Dan is het niet 

toegestaan om ter dekking een  bestemmingsreserve in te zetten. Door deze lasten rechtstreeks ten 

laste van het resultaat te brengen wordt uiteindelijk bij de jaarrekening de algemene vrije reserve 

ingezet (om het begrote negatieve resultaat te dekken).  Per saldo is het effect op onze totale 

reserve positie hetzelfde. 

PVDA (openstaande vraag n.a.v. informatieavond 10-10-2022)
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